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Schoolmoestuinen  -  Ondersteuning

In de commissievergadering van 27 mei 2015 gaf toenmalig bevoegd minister Joke 
Schauvliege toelichting op vragen van gewezen collega Jos De Meyer en mijzelf inzake 
Vlaamse steun voor schoolmoestuintjes. 

Heel wat scholen overwegen de aanleg van een eigen moestuin. Dat betekent niet alleen 
een goedkope aanvoer van gezonde groenten en fruit, maar ook een mooie kans voor de 
leerlingen om kennis te maken met natuurbeleving en tuinieren.

In haar antwoord gaf minister Schauvliege het volgende aan:

“We ondersteunen zulke projecten al. Ik heb een overzicht bij van verschillende scholen 
die nu al een subsidie krijgen vanuit Landbouw voor het aanleggen van een schooltuin en 
volkstuintjes. Als we een oproep lanceren voor volkstuinen, kunnen ook scholen 
intekenen. Het is indrukwekkend hoeveel initiatieven er al bestaan. Vaak zijn het ook 
samenwerkingen met dichtbijgelegen volkstuinen.

Ook via het Programmeringsdocument voor Plattelandsontwikkeling (PDPO) kunnen 
dergelijke projecten gesubsidieerd worden. Als er op het platteland een voorstel is om 
vanuit scholen iets te doen rond moestuinen en volkstuinen, kan subsidie worden 
gegeven.”

1. Hoeveel schoolmoestuinen (d.w.z. moestuinen op schooldomeinen of mede 
geëxploiteerd door een school) werden er betoelaagd door het Departement 
Landbouw en Visserij sinds 2010? Graag een overzicht. Idem voor het aantal 
schoolmoestuinen dat via de PDPO-regeling steun ontving.

2. In hoeverre zijn de scholen voldoende bekend met de betoelagingsmogelijkheden die 
er bestaan voor de realisatie en exploitatie van een eigen moestuin? Ziet de minister 
een opwaartse dan wel neerwaartse trend in de interesse en verwezenlijking van 
zulke projecten?

3. Zal de minister ook in het nieuwe PDPO-programma na 2020 blijven inzetten op 
dergelijke schoolmoestuinen?
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1. Het Departement Landbouw en Visserij betoelaagde in die periode geen 
schoolmoestuinen. In het kader van het PDPO II (2007–2013) en PDPO III (2014–
2020) bestond de mogelijkheid om schoolmoestuinen te ondersteunen via de 
maatregelen van As 3 (Omgevingskwaliteit onder PDPO III) en de Leaderwerking of 
As 4 (beheersdienst Vlaamse Landmaatschappij). Een screening van de projecten uit 
die ganse periode leverde evenwel slechts één goedgekeurd dossier op.

2. Scholen zijn voldoende bekend met de betoelagingsmogelijkheden die er bestaan voor 
de realisatie en exploitatie van een eigen moestuin, via de provinciale 
plattelandscoördinatoren en de Leadercoördinatoren in het kader van de PDPO-
werking. Zij worden net zoals alle mogelijke begunstigden geïnformeerd over de 
projectoproepen voor aanleg en inrichting van volkstuinparken (incl. moestuinen voor 
scholen) die de afgelopen acht jaren werden georganiseerd door de Vlaamse 
Landmaatschappij. Ik stel op basis van de resultaten geen neerwaartse noch 
opwaartse trend in de interesse en verwezenlijking van dergelijke moestuinprojecten 
vast.

3. Het toekomstige PDPO programma, als onderdeel van het nieuwe post-2020 
landbouwbeleid, is nog in opmaak.


